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با حکم علی آبادی استان البرز در تغییر مدیرکل صمت پیش قدم شد
مراسم تودیع و معارفه سرپرست سازمان صنعت، معدن و تجارت البرز برگزار شد.

به گزارش خبرنگاران روه صنعت و تجارت گزارش خبر، روز دوشنبه طی مراسمی با حضور برخی مسئولان استانی «محمد انصاری» بعنوان سرپرست
سازمان صنعت، معدن و تجارت البرز معارفه و از زحمات «رامین ربیعی» رئیس سابق سازمان تقدیر بعمل آمد.

انصاری در این مراسم با اشاره به شرایط خاص اقتصادی کشور گفت: این شرایط مدیریت خاص خود را می خواهد و بنظر میرسد برای این شرایط،
مدیریت فقط بر مبنای برنامه ریزی جواب نمیدهد و شاید مجبور باشیم مدیریت را به روش های دیگری همچون مدیریت بر مبنای استراتژی، استراتژی

با محوریت محبت و تمرکز بر عواطف ذیربط در پیش گرفت.

وی با تاکید بر اهمیت رفتار کارکنان صمت افزود: گاهی ممکن است رفتار محترمانه و سیاست یکی از همکاران من با یک سرمایه گذار جریانی در کشور
راه بیندازد که تا سالیان سال عوارض مثبت آن را بچشیم. رفتار کارکنان با ارباب رجوع و سرمایه گذاران موضوعی است که در اولویت سیاست کاری من

قرار دارد.

راه حل برون رفت از مشکلات حرکت به سوی دانش بنیان و مولد شدن بخش تولید است

انصاری با بیان اینکه عیوب ساختاری و ضعف مدیریت در جای جای مدیریت های دولتی موجب تشویش می شود و تبعات منفی به دنبال دارد، گفت:
من اگر شاهد موضوعی در این رابطه باشم با جان و دل شنونده همه خواهم بود تا انشاءالله جامه عمل بپوشانم.

سرپرست سازمان صمت البرز باشاره به اینکه تحریم های ظالمانه و یکطرفه چالشی است که گریبان گیر حوزه تولید، صنعت و معدن ما شده است،
گفت: چالش های کلان موجب مشکلاتی نظیر وابستگی اقتصاد به نفت، عدم ثبات در سیاست ها، دولتی بودن بخش هایی که در حیطه دولت
نیستند، هزینه های زائد و گاها مسرفانه، بودجه بندی های مغموم، استفاده اندک از ظرفیت ها و نگاه به خارج بجای توجه به ظرفیت داخلی شده

است.

انصاری اضافه کرد: راه حل برون رفت از این مشکلات حرکت به سوی دانش بنیان شدن، مولد شدن بخش تولید، مردمی کردن بخش اقتصاد به جای
تصدی گری دولت، سپردن کارها به جوانان دانا و مومن، مسلط بر دانسته های اقتصادی، تعهد در کنار درس خواندن و در نهایت بوم گرایی با تکیه بر

ظرفیت های داخلی است.

وی تشریح کرد: یکی از مهم ترین مسائلی که مورد توجه صنعت، معدن و تجارت از بابت ظرفیت قرار می گیرد، ظرفیت موجود در بخش های
خصوصی است.

انصاری با بیان اینکه استان البرز از استان هایی است که در اکثریت صنعت، معدن و تجارت دارای رتبه است، گفت: حداکثر توانم را به کار خواهم بست
و از منابع استانی و وزارتخانه استفاده خواهم کرد. بنده در چند سال اخیر مسئولیت جدی در سازمان نداشتم و به عنوان سرباز خدمت می کردم. هر آن
چیزی که در طول سه سال گذشته اتفاق افتاده هیچ ارتباطی به کار و همکاران من نداشته و از امروز به همه همکارانم اعلام می کنم که مطابق با روال

گذشته مشغول به ادامه فعالیت باشند.

وی تاکید کرد: دو آیتم عدم رضایت مندی ارباب رجوع و عدم تمایل شخصی فرد معیار های من برای کارکنان است.

شرح خلاصه عملکرد رئیس سابق صمت البرز

«رامین ربیعی» رئیس اسبق صمت البرز نیز در این مراسم با بیان اینکه از سال ۱۳۷۹ به عنوان یک سرباز وارد صنعت، معدن و تجارت البرز شده گفت:
صنعت دو بخش مهم دارد که به نظر من معاونت پشتیبانی و پرسنلی مهم ترین بخش یک سازمان است که بدون آن کاری نمیتواند بکند.

ربیعی با بیان اینکه با تشویق سرمایه گذار و تسهیل کار سرمایه گذار جذب میشود، افزود: زمانی که من کار را شروع کردم در بخش پروانه بهره برداری
دو هزار و ۳۴۵ پروانه داشتیم در حال حاضر سه هزارو ۶۷۹ پروانه داریم یعنی افزایش ۵۶ درصدی رخ داده است.

وی اظهار کرد: اشتغال نیز از ۸۹ هزار به ۱۶۷ هزار نفر رسیده یعنی صد درصد افزایش اشتغال داشتیم. روند کار ها را تسهیل کردیم و هر فردی صبح
مراجعه کند تا ظهر پروانه خود را کسب میکند.



ربیعی به عنوان اقدامات دیگر در این بازه زمانی گفت: از دریافت مجدد پروانه صنایعی که پروانه داشتند جلوگیری کردیم، شاهد راه اندازی مجدد معادن
استان بودیم.

وی ادامه داد: کمیسیون های بخش نظارت بر سازمان های صنفی را ساعت بندی و اعطای مجوز به ایثارگران را الکترونیکی کردیم.

ربیعی در پایان با بیان اینکه اولین شورای حل اختلاف بخش صنعت را تشکیل دادیم، گفت: امیدوارم در سنگر های دیگر نیز بتوانم به مردم خدمت کنم.
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